
RADA MIASTA MARKI
AI. J, Pilsudsk ieg o 95

05-27 0 MARK I
t e l.: 22 781 1003
w oj . Ma zow ie ckie

PROTOKOL Nr 50
z L sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla silt w dniu 29 stycznia 2014 roku

" \

o godzinie 1300 L sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady Marcin
Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci radnych oraz
gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zm ian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XLVIII sesji z dnia 27 listopada 2013 roku.
5. Przyjecie protokolu z XLIX sesji z dnia 19 grudnia 2013 roku.
6. Rozpatrzenie projekt6w uchwal:

1) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 - 2034 (Druk nr 459),
2) w sprawie uchwaly budzetowej Miasta Marki na 2014 rok (Druk nr 459):

a) prezentacja projektu budzetu,
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
c) przedstawienie opinii Komisji Budzetowo - Gospodarczej ,
d) przedstawienie stanowiska Burmistrza,
e) dyskusja.

7. Sprawy rozne.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porz'ldku obrad.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Przyjecie protokolu z XLVIII sesji z dnia 27 listopada 2013 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 48 z XLVIII sesji Rady Miasta Marki z dnia
27 listopada 2013 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 11
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 7
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za przyjeciern wniosku - 11
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.
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Protokol z XLVIII sesji Rad y Miasta Marki z dnia 27 listopada 2013 roku zostal przyjety.

Pkt 5. Przyjecie protokolu z XLIX sesji z dnia 19 grudnia 2013 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokohi, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 49 z XLIX sesji Rady Miasta Marki z dnia 19
grudnia 2013 roku.

Glosowanie
za przyjeciern protokolu - 12
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 7
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Protokol z XLIX sesji Rady Miasta Marki z dnia 19 grudnia 2013 roku zostal przyjety,

Pkt 6. Rozpatrzenie projekt6w uchwal:
1) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 - 2034 (Druk Dr 459),
2) w sprawie uchwaly budzetowej Miasta Marki Da 2014 rok (Druk nr 459):

1) prezentacja projektu budzetu,

Projekt budzetu Miasta Marki na 2014 rok wraz z czescia opisowa - Druk nr 459 - stanowi
zalacznik nr 2 'do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt budzetu miasta na 2014 rok, zgodnie
z przepisami prawa, zostal zlozony w terminie, tj. do 15 listopada 2013 roku:

.:. plan dochod6w zostal ustalony w wysokosci 86.889.769 ,- zl, w tym : dochody
biezace - 85.781.769,- zl, dochody majatkowe - 1.105.000,- zl

.:. plan wydatk6w zostal ustalony w wysokosci 89.750.524,- zl z tego wydatki
biezace - 80.961.524,- zl, wydatki majatkowe - 8.789.000,- zl

.:. deficyt budzetu w 2014 roku moze wyniesc 2.863 .755 ,- zl, kt6ry zostanie pokryty
z wyemitowanych obligacji

.:. przewidywane przychody lacznie wyniosa 5.500.000 ,- zl i beda pochodzily z
wyemitowanych obligacji

.:. rozchody to kwota 2.636.245 ,- zl na kt6re zloza sie rozchody zwiazane z wykupem
obligacji 2.250.000,- zl i 386 .245,- zl na splate pozyczki,

1. DOCHODY:
.,/ dochody za umieszczenie urzadzen w pasie drogi - 300.000,- zl,
.,/ dochody z tytulu czynszu za lokale mieszkalne - 1.290.000,- zl,
.,/ oplaty za uzytkowanie wieczyste - 88.000,- zl,
.,/ dochody z tytulu najmu i dzierzawy skladnikow majatkowych -725.000,- zl,
.,/ sprzedaz skladnikow majatkowych - 1.100.000,- zl,
.,/ dotacje na realizacje zadan zleconych - 156.688,- zl,
.,/ wplywy z podatku od dzialalnosci gospodarczej os6b fizycznych oplacanych w formie

karty podatkowej - 80.000,- zl,
.,/ dochody z tytulu podatku od nieruchomosci - 17.320.000,- zl, z czego 9.220 .000,- zl

od os6b prawnych, natomiast od os6b fizycznych 8.100.000,- zl,
.,/ doch6d z tytulu podatku od spadk6w i darowizn - 250.000,- zl,
.,/ wplywy z tytulu podatku od srodkow transportowych - 985.000,- zl,
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..I dochody z tytulu podatku od czynnosci cywilnoprawnych - 2.180.000,- zl,

..I wplywy z oplat za wydanie zezwolen na sprzedaz alkoholu - 660 .000 ,- zl,

..I dochody z tytulu oplat za zajecie pasa drogi - 45.000,- zl

..I udzialy Miasta Marki w podatku dochodowym od os6b fizycznych - 30.606.116,- zl,

..I udzial w podatku dochodowego od os6b prawnych - 1.473.000,- zl,

..I subwencja oswiatowa - 17.333 .681 ,- zl,

..I dotacja na realizacje zadan w zakresie wychowania przedszkolnego - 1.901.500,- zl,

..I dotacja na realizacje programu .Jndywidualizacja nauczania w 5 szkolach
podstawowych - 303.660,- zl,

..I dotacja na swiadczenia rodzinne - 4.665.000,- zl,

..I dotacja na dozywianie dzieci - 90.000,- zl,

..I wplywy z tytulu oplaty smieciowej - 2.250.000,- zl.
II. WYDATKI

..I budowa i utrzymanie urzadzen melioracji wodnej - 395.000,- zl,

..I dofinansowanie komunikacji miejskiej - 3.200.000,- zl,

..I drogi gminne: - 208.000,-zl na zakup materialow, 1.000.000,- zl remonty, 422.000,- zl
uslugi pozostale, 13.00,- zl ubezpieczenie dr6g,

..I gospodarka mieszkaniowa: zakup materialow - 90.000,- zl, zakup energii - 350.000,
zl, remonty budynk6w komunalnych - 500.000,- zl, zakup uslug pozostalych 
760.000,- zl,

..I na miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego - 118.930 ,- zl

..I prace geodezyjne i kartograficzne - 143.000,- zl,

..I urzad miasta - 6.887.760,- zl, pozostala dzialalnosc - 603.000,- zl,

..I dotacja dla policji - 100.000,- zl,

..I dotacjadla Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej - 20.000,- zl

..I Ochotnicza Straz Pozarna w Markach - 155.000,- zl,

..I system monitoringu - 728.340,- zl,

..I obsluga dlugu publicznego - 3.375 .523 ,- zl,

..I poreczenie kredytu dla Gminnej Spolki Komunalnej "Wodoci,!g Marecki" w budzecie
zabezpieczono kwote - 2.715.764,- zl,

..I wydatki dzialu 801: oswiata i wychowanie - 40.011.500,- zl,

..I remonty plac6wek oswiatowych - 500.000,- zl,

..I dow6z dzieci do szk61- 368.000,- zl,

..I dotacja dla szkol niepublicznych - 1.150.000,-zl,

..I dotacja dla przedszkoli - 4.700.000,- zl,

..I utrzymanie Zakladu Obslugi Plac6wek Oswiatowych - 1.142.900,- zl,

..I przeciwdzialanie alkoholizmowi - 595.800,- zl, przeciwdzialanie narkomanii -
64.200,- zl,

..I na utrzymanie swietlic szkolnych - 720.600,- zl,

..I gospodarka odpadami - 1.833.000,- zl,

..I oczyszczanie miasta - 730.000,- zl,

..I odsniezanie ulic - 540.000,- zl,

..I utrzymanie zieleni - 115.000,- zl,

..I oswietlenie ulic - 2.154.000,- zl,

..I utrzymanie Zakladu Uslug Komunalnych - 2.784.000,- zl,

..I dokapitalizowanie Spolki Wodociag Marecki - 1.000.000.-z1,

..I funkcjonowanie MOK - 620.000,- zl,

..I funkcjonowanie Biblioteki Publicznej - 550.000,- zl

..I wspolpraca z organizacjami pozarzadowymi - 101.600,- zl,

..I kultura fizyczna i sport 520.000,- zl,
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../ utrzymanie obiekt6w sportowych - 661.000,- zl (Orliki, obiekt przy ul. Wsp6lnej ,
lodowisko).

III. INWESTYCJE
../ drogi: ulozenie nawierzchni mineralno bitumicznej na ul. Dzikiej, przebudowa

skrzyzowania ul. Zygmuntowskiej z droga serwisowa, projekt rozbudowy ul. Rolnej z
odwodnieniem, budowa ul. Radnej wraz z odwodnieniem - 1.560.000,- zl

../ wykupy grunt6w - 2.000.000,- zl

../ budowa boisk wraz z infrastruktura przy Zespole Szk61 nr 2 - 2.000.000,- zl,

../ budowa boiska przy SP 4 - 200.000,- zl,

../ oswietlenie uliczne - 809.000,-zl,

../ rozbudowa monitoringu miejskiego - 200 .000,- zl.

Burmistrz Janusz Werczynski podkreslil, ze omawiany projekt budzetu zostal tak
skonstruowany, ze parametr wynikajacy z art. 243 ustawy 0 finansach publicznych, jest
dotrzymany w spos6b prawie minimalny; wprowadzenie zbyt daleko idacych zmian w relacji
wydatki majatkowe - wydatki biezace, rnoze spowodowac zachwianie tego parametru, jesli ta
granica zostanie przekroczona, w6wczas Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdzi
niewaznosc i wieloletniej prognozy finansowej i budzetu na 2014 rok.

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izbv Obrachunkowej,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil:
Uchwale Nr Wa.427.2013 Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Warszawie z dnia 12 grudnia 2013 roku w sprawie opinii 0 przedlozonym przez
Burmistrza Miasta Marki projekcie uchwaly budzetowej na 2014 rok - opinia
pozytywna z uwagami,

e Uchwale Nr Wa.428.2013 Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Warszawie z dnia 12 grudnia 2013 roku w sprawie opinii 0 przedlozonym przez
Burmistrza Miasta Marki projekcie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Marki na lata 2014 - 2024 - opinia pozytywna z uwagami.

Uchwaly RIO stanowia zalacznik nr 3 do protokolu.

h) przedstawienie opinii Komisji Budzetowo - Gospodarczej,

Przewodniczacy Komisji Dariusz Pietrucha odczytal opinie zbiorcza Komisji Budzetowo 
Gospodarczej Rady Miasta Marki z dnia 15 stycznia 2014 roku do projektu uchwaly w
sprawie uchwalenia budzetu miasta Marki na 2014 rok - Komisja pozytywnie zaopiniowala
projekt budzetu na 2013 rok wraz z zaproponowanymi poprawkami.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 4 do protokolu,

i) przedstawienie stanowiska Burmistrza,

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal stanowisko Burmistrza zawierajace odniesienie do
uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej, wniosk6w zaproponowanych przez Kornisje
Budzetowo - Gospodarcza oraz informacji biezacych,
Stanowisko Burmistrza stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

Skarbnik Slawornir Koc odniosl sie do uwag RIO , kt6re w jego ocenie sa kosmetyczne i beda
wniesione przez Burmistrza, jako autopoprawki do omawianych projekt6w uchwal.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil odczytanie propozycji zmian do projektu
uchwaly budzetowej zgloszonych przed rozpoczeciem sesji przez radnych.

Radny Pawel Pniewski wycofal wniosek do projektu uchwaly budzetowej, kt6ry zostal
zlozony przezradnych: Pawla Pniewskiego, Jacka Orycha, Dariusza Pietruche.
Wycofany wniosek stano wi zalacznik nr 6 do protokolu,

Radny Pawel Pniewski odczytal sw6j wniosek do projektu budzetu Miasta na 2014 rok.
Wniosek stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odczytal wniosek radnych: Marcina Piotrowskiego,
Grzegorza Miechowicza, Grzegorza Chwiloca - Filoca dotyczacych zmian na kwote
494.000,- zl. Wniosek dotyczy wprowadzenia zadania inwestycyjnego "budowa boiska dla
Marcovii" na kwote 222.500,- zl oraz dotacji w wysokosci 100.000,- zl dla Ochotniczej
Strazy Pozarnej w Markach.
Wniosek stanowi zalacznik nr 8 do protokolu,

Bunnistrz Janusz Werczynski zwrocil uwage, ze wnioski radnych wplynely tuz przed sesja
i dlatego nie ma pewnosci, czy uda sie zapisac je w budzecie tak, aby wszystko sie zgadzalo
wuchwale.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski udzielil glosu Komendantowi Komisariatu Policji
w Markach.

Komendant Andrzej Oleksiak, zwrocil sie 0 pozytywne uchwalenie dotacji dla policji , kt6ra
przede wszystkim zostanie przeznaczona na sluzby ponadnonnatywne (40-60 tys), zakup 1-2
radiowoz6w (radiowozy sa bardzo eksploatowane, kazdy radiow6z jest praktycznie raz na
dobe tankowany), a czesc srodkow zostanie przeznaczona na logistyke - zakup srodkow, np.
zakup papieru;
Komendant powiedzial rowniez, ze Marki to trudne miasto, jesli chodzi 0 bezpieczenstwo
i jest duzo p61 zagrozonych; w 2013 roku pieciokrotnie zostaly ograniczone przestepstwa
rozb6jnicze; najwieksza plaga sa kradzieze z wlamaniern do mieszkan i oszustwa "na
wnuczka".

Glos zabrali radni: Marcin Piotrowski, Jacek Orych, Michal Jaroch, Dariusz Pietrucha oraz
Bunnistrz Janusz Werczynski i Komendant Andrzej Oleksiak

Przewodniczacy Komisji Dariusz Pietrucha odczytal ponownie wniosek mniejszosci zawarty
w opinii Komisji Budzetowo - Gospodarczej w punkcie 10.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski wnioskodawca tego wniosku, wycofal go.

Pan Antoni Widomski, Prezes Stowarzyszenia OSP w Markach przypomnial, ze Ochotnicza
Straz Pozarna powstala rok temu; jednostka zostala oceniona przez Powiatowa Panstwowa
Straz Pozarna i dostala uprawnienia, aby stac sie jednostka operacyjno-techniczna; rozpoczely
sie starania 0 wejscie do Krajowego Systemu Ratowniczo - Gasniczego; obecnie jest 21, w
pelni wykwalifikowanych, strazakow - ratownik6w; OSP potrzebuje przede wszystkim,
nowoczesnego wyposazenia oraz szkolen i cwiczen,
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Radny Pawel Pniewski poinfonnowal, ze w opinii zbiorczej Komisji, przeoczony zostal
wniosek Komisji Oswiaty Kultury i Sportu dotyczacy kwoty 5.000 zl z przeznaczeniem na
wyrniane uczniowska Marecko - Wilenska,

Przewodniczacy Komisji Budzetowo Gospodarczej Dariusz Pietrucha przypomnial, ze
wniosek zostal wycofany, poniewaz Bunnistrz zobowiazal sie, ze na ten eel wyasygnuje te
kwote.

Przewodniczacy Rady oglosil 10 min przerwy.

e) dvskusja.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zaproponowal w ramach autopoprawki zmiane
wniosku (zalacznik nr 7 do protokolu): Dzial 750 Rozdzial 750023 § 4170 (pomylkowo
zapisano Rozdzial 750095) wynagrodzenia bezosobowe - zmniejszenie obslugi karty Duzej
Rodziny we wniosku jest kwota minus 30.000,- zl, a powinna bye minus 10.000,- zl oraz
Dzial 700 Rozdzial 700095 § 4300 zakup uslug pozostalych - zwiekszenie srodkow
zwiazanych z obsluga obiekt6w gminnych jest kwota 60.000,- zl, a powinna bye 40.000,- zl

Glos zabrali radni: Tadeusz Sklodowski, Radoslaw Dec, Marcin Piotrowski, Grzegorz
Miechowicz, Pawel Adamczyk, Marek Szczepanowski, Jacek Orych, Arkadiusz Werelich ,
Izabela Brzezinska, Maria Przybysz - Piwko, Pawel Pniewski oraz Bunnistrz Janusz
Werczynski i Skarbnik Slawomir Koc.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie poprawek do projektu
uchwaly budzetowej na 2014 rok.

Przewodniczacy Rady zarzadzil przystapienie do glosowania nad wnioskami zawartymi w
stanowisku Burmistrza dotyczacyrni zmian w planie dochod6w i wydatk6w projektu budzetu
na 2014 rok.

Bunnistrz Janusz Werczynski sprostowal brzmienie punktu 4. ppkt 4) w ten spos6b, ze nalezy
wykreslic slowa: "w przypadku odrzucenia wniosku nr 1 sfonnulowanego przez Komisje
Budzetowo-Gospodarcza", i w6wczas ppkt 4) otrzymuje brzmienie: "wnoszy 0 zrniane planu
wydatk6w biezacych zgodnie z ponizsza tabela: .."

Bunnistrz Janusz Werczynski zwr6cil sie rowniez z prosba 0 przeprowadzenie glosowan w
nastepujacy spos6b:

pkt 1., kt6ry zawiera dwie poprawki wynikajace z uwag RIO - jedno glosowanie,
GI pkt 2., kt6ry zawiera szesc poprawek wynikajacych z rozstrzygniecia pilotazowego

projektu "Budzet partycypacyjny 2014" - jedno glosowanie,
w pkt 4., kazdy ppkt: 1), 2), .... - w oddzielnym glosowaniu,

• w pkt 3., kazdy podpunkt 1),2) .... - w oddzielnym glosowaniu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil, ze po konsultacji z prawnikami i zgodnie
z uchwala XIV /92/2011 Rady Miasta Marki z dnia 28 wrzesnia 2011 roku w sprawie trybu
prac nad projektem uchwaly budzetowej Miasta Marki, ppkt 4) pkt 4. nie jest wnioskiem i nie
zostanie poddany pod glosowanie.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski wyjasnil, ze glosowanie poprawek Bunnistrza
odbedzie sie w ten spos6b, ze: punkt 1. w jednym glosowaniu, punkt 2. w jednym
glosowaniu, punkt 4. poszczeg6lne podpunkty 1), 2) i 3) bez podpunktu 4), punkt 3.
poszczeg6lne podpunkty 1), 2) ... wylaczeniern podpunkt6w, zawierajacych przychylenie sie
Bunnistrza do poprawek Komisji Budzetowo - Gospodarczej.

Wnioski Burmistrza

Glosowallie wllioskll: 1. w sprawie wyodrebnienia z planu wvdatk6w dotyezqeveh dotaeji dla
niepublieznyeh przedszkoli kwoty 1.200.000 zlotyeh z przeznaezeniem na rozliezenia z
gminami sgsiednimi w ten spos6b. te:

plan wydatk6w Dz. 801. rozdz. 80104, {2540 zmniejszvc 0 kwotg 1.200.000 zlotyeh
• oraz plan wydatk6w Dz. 801, rozdz. 80104, { 4330 zwiekszyc 0 kwotg

1.200.000 zlotyeh (wniosek sformulowany w zwiazku z uwagami RIO).
za przyjeciern wniosku - 20
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 2.w sprawie wprowadzenia do budtetu Miasta Marki dodatkowyeh
zadan przy jednoezesnym ograniezeniu rezerwy og6lnej (wniosek sformulowany w zwigzku z
rozstrzvgnigeiem pilotatowego projektu ..Budtet partyeypaeyjny 2014 "):

1) "Rynek miejski - bUgee seree miasta" - konkurs arehitektoniezno-urbanistyezny w
zakresie przedstawienia koneepeji rynku miejskiego - 100.000 zlotyeh (Dz.750.
rozdzial 75095, {4300):

2) Remont szatni w Szkole Podstawowej nr I, ul. Ok6lna 14 - 100.000 zlotyeh Dz.801,
rozdzial80195, {4270:

3) "Mareekie place zabaw - ezas na najmlodszyeh" - poszerzenie dostepnosci do
miejskieh plae6w zabaw - rozbudowa plaeu zabaw przy ul. Wsp6lnej, rozbudowa
plaeu zabaw przy ul. Gl6wnej. budowa plaeu zabaw przy ul. Malaehowskiego 
100.000 zlotyeh (Dz. 926, rozdzial92695, {4300):

4) "Aktywni seniorzy" - Cykl wyklad6w w zakresie zdrowia. bezpieezenstwa oraz zajecia
gimnastyezne usprawniajgeo-relaksacyjne dla senior6w (os6b w grupie wiekowej
50+) -100.000 zlotych (Dz. 926. rozdzial92695. {4300):

5) Rozbudowa placu zabaw przy Szkole Podstawowe; nr 1 - 100.000 zlotych (Dz. 801.
rozdzial80195. {4270):

6) Zmniejszenie rezerwy og6lnej 0 kwotg 500.000 zlotych (Dz.758, rozdzial 75818. {
4810).

za przyjeciern wniosku - 20
przeciw - 0
wstrzyrnujacych sie - 0
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 4.1) w sprawie zwigkszenia doehod6w z tytulu podatku od
nieruchomosci dzial 756. rozdzial 75615, { 0310 0 kwotg 158.000 zlotych, przy jednoczesnym
wprowadzeniu do budtetu wydatku z tytulu zabezpieczenia srodk6w na podatek od
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nieruchomosci w dziale 700, rozdziale 70095, § 4480 w kwocie 158.000 zlotych
(proponowana zmiana zwiqzana jest z samoopodatkowaniem gminy z tytulu podatku od
nieruchomosci od budynkow bedqcych jej wlasnosciq);
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw - a
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wniosku: 4. 2) w sprawie przeniesienia wydatkow z dzialu 700. rozdzialu 70095.
§ 4610 w kwocie 15.000 zlotych. oraz z dzialu 750. rozdzialu 75095. § 4610 w kwocie 25.000
zlotych do dzialu 756, rozdzialu 75619, § 4610 w kwocie 40.000 zlotych. Zmiana klasyfikacii
budtetowej dotyczv oplat sqdowych i komorniczych zwiqzanych z egzekucjq podatkow, oplat
lokalnych oraz umow cywilno-prawnych;
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw - a
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wniosku: 4.3) w sprawie wprowadzenia zmian w projekcie budtetu na 2014 rok.
wynikajqcych ze zwiekszenia zakresu zadan realizowanych przez poszczegolne placowki
oswiatowe i planowanych do realizacji w Zespole Obslugi Placowek Oswiatowych. Aby
zbilansowac te zwiekszenia ograniczono wydatki na te zadania, ktOlych realizacja jest
motliwa w mniejszym zakresie w nowym roku szkolnym 2014/2015 . rozpoczynajqcym sie od I
wrzeSnia 2014 roku.

Zwiekszenia zakresu zadan:
a) nauczanie indywidualne w szkolach:
• Szkola Podstawowa nr I - przydzielono 6 godzin tygodniowo nauczania

indywidualnego do konca zajec w roku szkolnym 2013/2014 dla dziecka w oddziale
przedszkolnym - Orzeczenie nr 4/2013 Poradni P-P w Zielonce,

• Szkola Podstawowa nr 2 - przydzielono 10 godzin tygodniowo nauczania
indywidualnego dla uczennicy klasy VI w okresie grudzien 2013 - styczen 2014 
Orzeczenie nr 92/2013 Poradni P-P w Zielonce. 6 godzin tygodniowo nauczania
indywidualnego do konca zajec w roku szkolnym 2013/2014 dla ucznia klasy II 
Orzeczenie nr 85/2013 Poradni P-P w Zielonce . 5 godzin tygodniowo nauczania
indvwidualnego do konca zajec w roku szkolnym 2013/2014 dla uczennicy kl. VI
Orzeczenie nr 74/2013 Poradni P-P w Zielonce,

• Szkola Podstawowa nr 4 w Markach - przydzielono 10 godzin tygodniowo zajec
wsparcia dla uczniow posiadajacych orzeczenia 0 potrzebie ksztalcenia specjalnego
w okresie grudzien 2013 roku - czerwiec 2014 - na podstawie rozporzqdzenia
Ministra Edukacji Narodowej w sprawie ramowych planow nauczania w szkolach
publicznych.

• Zespol Szkol nr 2 w Markach - przydzielono 12 godzin tygodniowo nauczania
indywidualnego w okresie grudzien 2013 - luty 2014, dla uczennicy kl. III Gimnazjum
nr 2 - Orzeczenie nr 94/2013 Poradni P-P w Zielonce.

b) Szkola Podstawowa nr 2 - zwiekszenie od stycznia 2014 roku zatrudnienia w grupie
pracownikow tywienia uczniow - 0 I etat pomocy kuchennej. W szkole znacznie
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wzrosla liezba przygotowywanyeh posilk6w w stol6wee szkolnej - do 300. Dotyehezas
zatrudnienie w kuehni wynosilo 2 etaty - lqeznie z intendentem.

e) Szkola Podstawowa nr 1 - zWiekszenie zatrudnienia 0 1 etat wyehowawey swietliey
szkolnej od styeznia 2014 roku - na podstawie zaleeenia pokontrolnego
Mazowieekiego Kuratora Oswiaty (pismo KOG.5533.89.2013.EB z 23 grudnia 2013
roku)

d) Szkola Podstawowa nr 3 - urlop dla poratowania zdrowia nauezyeiela mianowanego
w okresie od 1 lutego 2014 roku do 31 styeznia 2015 roku.

e) Zesp61 Obslugi Plae6wek Oswiatowyeh - zwiekszenie od 1 lutego 2014 roku
zatrudnienia 0 1 etat praeownika w ksiegowosci. ze wzgledu na konieeznosc
prowadzenia rozliezen i ewideneii podatku VAT w szkolaeh i przedszkolaeh oraz
zwiekszenie zakresu obowiqzk6w zwiqzanyeh z wprowadzeniem rozliezen
bezgot6wkowyeh za iywienie i wyehowanie przedszkolne w szkolaeh i przedszkolaeh.

Zmniejszenie zakresu zadan:
a) zmniejszenie liezby oddzial6w przedszkolnyeh w szkolaeh podstawowyeh planowanyeh

do ofv.iarcia w roku szkolnym 2014/2015 - lqeznie 0 5 oddzial6w (w kaidej szkole
podstawowej zmniejszenie 0 1 oddzial);

b) zmniejszenie wydatk6w w szkolaeh w § 4260 - zakup energii. uwzgledniajqee zutvcie
gazu na poziomie z roku 2013 powiekszonego 0 srednie zutycie za jeden zimowy
miesiqe. Plany finansowe muszq uwzgledniae wysokose oplat za 13 miesieey;

e) rezygnaeja z prowadzenia gabinetu stomatologieznego w SP nr 3. Przejscie na
emeryture stomatologa (rozdziaI80195, § 4170 - wynagrodzenia bezosobowe - kwota
13.200 zl).

Zmiany planu wydatk6w dotyezqeyeh funkejonowania gminnyeh jednostek oswiatowyeh
sza tabela:

Dzial Rozdzial s Trese Zmiana
801 Oswiata i wvchowanie -26209

80101 - Szkolv Podstawowe 65711

- - 4010 Wynagr. osobowe prae 65655

- 4040 Dodatk. wynagr roczne -2449

- - 4110 Skladki na ubezp. spo/. 12234

- - 4120 Skladki na Fundusz Praey 1 714

- 4260 Zakup energii -16305

- - 4300 Zakun uslue oozostalvch 4862

- 80103 - Oddzialv kl.O w szk.podst. -163070

- 4010 Wvnaer. osobowe orac -115293

- 4040 Dodatk. wynagr roezne -24352

- 4110 Skladki na ubezp. spo/. -20482

- - 4120 Skladki na Fundusz Praey -2943

- 80104 Przedszkola -3 743

- - 4040 Dodatk. wynagr roczne -2743

- 4240 Zakup pom. dydakt i ksiqiek -1 200

- - 4280 Zakup uslu zdrowotnyeh 1000

- 4300 zakup uslug pozostaiyeh -800
80110 Gimnazia 29795

- 4010 Wvnaer. osobowe orac 28577

- 4040 Dodatk. wynagr roczne 2467

- 4110 Skladki na ubezp. spol. 4880
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Dzial Rozdzial §. Trese Zmiana

- - 4120 Skladki na Fundusz Pracy 690
- - 4260 Zakup energii -6819

- 80114 Zepolv obsl.ekonomiczno-administ 18826
4010 Wynagr. osobowe prac 19846
4040 Dodatk. wynagr roczne -4837
4110 Skladki na ubezp. spol. 3406

- - 4120 Skladki na Fundusz Pracy 411

- 80120 - Licea Oeolnoksztalcace -14300
- 4040 Dodatk. wynagr roczne -14300

- 80123 Licea Profilowane 18838

- - 4040 Dodatk. wynagr roczne 18838

- 80148 Stolowki szkolne 34934

- 4010 Wynagr. osobowe prac 28462

- - 4040 Dodatk. wynagr roczne 1 019
4110 Skladki na ubezo. spol. 4825

- - 4120 Skladki na Fundusz Pracy 628
80195 Pozost. dzialalnosc -13200

- - 4170 Wynagrodzenia bezosobowe -13 200
854 Eduk. Ooieka WVcl,. 26209

85401 Swietlice szkolne 26209

- - 4010 Wynagr. osobowe prac 20605

- - 4040 Dodatk. wynagr roczne 1575

- - 4110 Skladki na ubezp. spol. 3525

- - 4120 Skladki na Fundusz Pracy 504

Radny Jacek Orych zlozyl wniosek, aby kazdy podpunkt oznaczony litera zwiekszenia
zakresu zadan, tj.: a), b), ....) i kazdy podpunkt oznaczony litera zmniejszenia zakresu zadan,
tj.: a), b), .... zostal poddany pod glosowanie odrebnie.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie ww. wniosku radnego Jacka
Orycha.

Glosowanie ww. wniosku
za przyjeciern wniosku - 11
przeciw - 6
wstrzyrnujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze ppkt 3) to jeden wniosek w calosci i w
calosci zawiera sie w tabeli; podpunkty oznaczone literami a), b) ...., sa jedynie
wyjasnieniern powod6w zlozenia tego wniosku;
Burmistrz zwrocil uwage, ze przeprowadzenie glosowan nad kazdyrn podpunktem
oznaczonym literami: a), b) ... , doprowadzi do tego, ze uchwalenie budzetu stanie sie
niemozliwe.

Glos zabral radny Dariusz Pietrucha.
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W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie wniosku radnego Jacka Orycha, aby kazdy podpunkt oznaczony litera
zwiekszenia zakresu zadan, tj.: a), b), ....) i kazdy podpunkt oznaczony litera zmniejszenia
zakresu zadan, tj.: a), b), .... zostal poddany pod glosowanie odrebnie,

Glosowanie ww. wniosku
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw- 6
wstrzymujacych sie - 5
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Rady zarzadzil kontynuacje glosowania wniosk6w Burmistrza.

Glosowallie wllioskll: 4. 3) w sprawie wprowadzenia zmian wynikajqcych ze zwiekszenia
zakresu zadan realizowanych przez poszczeg6lne plac6wki oswiatowe i planowanych do
realizacji w Zespole Obslugi Plac6wek Oswiatowych Caby zbilansowac te zwiekszenia
ograniczono wydatki na te zadania. kt6rych realizacja jest motliwa w mniejszym zakresie w
nowym roku szkolnym 2014/2015. rozpoczynajqcym sie od 1 wrzeSnia 2014 roku).

Zwiekszenia zakresu zadan:
a) nauczanie indywidualne w szkolach:

• Szkola Podstawowa nr 1 - przydzielono 6 godzin tygodniowo nauczania
indywidualnego do konca zajec w roku szkolnym 2013/2014 dla dziecka w oddziale
przedszkolnym - Orzeczenie nr 4/2013 Poradni P-P w Zielonce.

• Szkola Podstawowa nr 2 - przydzielono 10 godzin tygodniowo nauczania
indywidualnego dla uczennicy klasy VI w okresie grudzien 2013 - styczen 2014 
Orzeczenie nr 92/2013 Poradni P-P w Zielonce . 6 godzin tygodniowo nauczania
indywidualnego do konca zajec w roku szkolnym 2013/2014 dla ucznia klasy II 
Orzeczenie nr 85/2013 Poradni P-P w Zielonce. 5 godzin tygodniowo nauczania
indywidualnego do konca zajec w roku szkolnym 2013/2014 dla uczennicy kl. VI
Orzeczenie nr 74/2013 Poradni P-P w Zielonce .

• Szkola Podstawowa nr 4 w Markach - przydzielono 10 godzin tygodniowo zajec
wsparcia dla uczni6w posiadajqcych orzeczenia 0 potrzebie ksztalcenia specjalnego
w okresie grudzien 2013 roku - czerwiec 2014 - na podstawie rozporzqdzenia
Ministra Edukacji Narodowej w sprawie ramowych plan6w nauczania w szkolach
publicznych,

• Zesp61 Szk61 nr 2 w Markach - przydzielono 12 godzin tygodniowo nauczania
indywidualnego W okresie grudzien 2013 -luty 2014. dla uczennicy kl. III Gimnazjum
nr 2 - Orzeczenie nr 94/2013 Poradni P-P w Zielonce.

za przyjeciern wniosku -18
przeciw - 1
wstrzyrnujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety,

Glosowallie wllioskll: 4. 3) w sprawie wprowadzenia zmian wynikajqcych ze zwiekszenia
zakresu zadan realizowanych przez poszczeg6lne plac6wki oswiatowe i planowanych do
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realizacji w Zespole Obslugi Placowek Oswiatowych (aby zbilansowac te zwiekszenia
ograniczono wydatki na te zadania. ktorych realizacja jest motUwa w mniejszym zakresie w
nowym roku szkolnym 201412015. rozpoczynajqcym sie od 1 wrzesnia 2014 roku).
Zwiekszenia zakresu ZadQ11:

b) Szkola Podstawowa nr 2 - zwiekszenie od stycznia 2014 roku zatrudnienia w
grupie pracownikow tywienia uczniow - 0 1 etat pomocy kuchennej. W szkole
znacznie wzrosla liczba przygotowywanych posilkow w stolowce szkolnej - do 300.
Dotychczas zatrudnienie w kuchni wynosilo 2 etaty - lqcznie z intendentem.

za przyj eciern wniosku -18
przeciw-l
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wnioskll: 4. 3) w sprawie wprowadzenia zmian wynikajqcych ze zwiekszenia
zakresu zadan realizowanych przez poszczegolne placowki oswiatowe i planowanych do
realizacji w Zespole Obslugi Placowek Oswiatowych (aby zbilansowac te zwiekszenia
ograniczono wydatki na te zadania, ktorych realizacja jest motliwa w mniejszym zakresie w
nowym roku szkolnym 201412015, rozpoczynajqcym sie od 1 wrzesnia 2014 roku).

Zwiekszenia zakresu zadan:
c) Szkola Podstawowa nr 1 - zwiekszenie zatrudnienia 0 1 etat wychowawcy swietlicy

szkolnej od stycznia 2014 roku - na podstawie zalecenia pokontrolnego
Mazowieckiego Kuratora Oswiaty (oismo KOG.5533.89.2013.EB z 23 grudnia 2013
roku)

za przyjeciern wniosku -18
przeciw - 1
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wnioskll: 4. 3) w sprawie wprowadzenia zmian wynikajqcych ze zwiekszenia
zah'esu zadan realizowanych przez poszczegolne placowki oswiatowe i planowanych do
realizacji w Zespole Obslugi Placowek Oswiatowych (aby zbilansowac te zwiffkszenia
ograniczono wydatki na te zadania, ktorych realizacja jest motliwa w mniejszym zakresie w
nowym roku szkolnym 201412015, rozpoczynajqcym sie od 1 wrzdnia 2014 roku).

Zwiekszenia zah'esu zadan :
d) Szkola Podstawowa nr 3 - urlop dla poratowania zdrowia nauczyciela mianowanego

w okresie od 1 lutego 2014 roku do 31 stycznia 2015 roku,
za przyjeciern wniosku -17
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 2
Obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wnioskll: 4. 3) w sprawie wprowadzenia zmian wynikajqcych ze zwiffkszenia
zah'esu zadan realizowanych przez poszczegolne placowki oswiatowe i planowanych do
realizacji w Zespole Obslugi Placowek Oswiatowych (aby zbilansowac te zwiffkszenia
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ograniczono wydatki na te zadania, kt6rych realizacja jest motliwa w mniejszym zakresie w
nowym roku szkolnym 201412015, rozpoczynajqcym sie od 1 wrzeSnia 2014 roku).

Zwiekszenia zakresu zadan:
e) Zesp61 Obslugi Plac6wek Oswiatowych - zwiekszenie od 1 lutego 2014 roku

zatrudnienia 0 1 etat pracownika w ksiegowosci, ze wzgledu na koniecznoH:
prowadzenia rozliczen i ewidencji podatku VAT w szkolach i przedszkolach oraz
zwiekszenie zakresu obowiqzk6w zwiqzanych z wprowadzeniem rozliczen
bezgot6wkowych za tywienie i wvchowanie przedszkolne w szkolach i przedszkolach.

za przyjeciern wniosku - 8
przeciw - 5
wstrzymujacych siy-7
Obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie,

Glosowanie wniosku
za przyjeciem wniosku - 6
przeciw-7
wstrzymujacych siy-7
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Marcin Piotrowski, Dariusz Pietrucha, Grzegorz
Chwiloc - Filoc, Tadeusz Sklodowski oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Glosowallie Wlliosku: 4. 3) w sprawie wprowadzenia zmian wynikajqcych ze zwiekszenia
zakresu zadan realizowanych przez poszczeg6lne plac6wki oswiatowe i planowanych do
realizacji w Zespole Obslugi Plac6wek Oswiatowych (aby zbilansowac te zwiekszenia
ograniczono wydatki na te zadania, kt6rych realizacja jest motliwa w mniejszym zakresie w
nowym roku szkolnym 201412015, rozpoczynajqcym sie od 1 wrzeSnia 2014 roku).

Zmniejszenie zakresu zadan:
a) zmniejszenie liczby oddzial6w przedszkolnych w szkolach podstawowych

planowanych do otwarcia w roku szkolnym 201412015 -lqcznie 0 5 oddzial6w (w
katdej szkole podstawowej zmniejszenie 0 1 oddzial);

za przyjeciem wniosku - 4
przeciw-7
wstrzymujacych sie - 9
Obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie wniosku
za przyjeciem wniosku - 3
przeciw - 8
wstrzymujacych sie - 9
Obecnych bylo 20. radnych.
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Wniosek zostal odrzucony.

Glosowanie wnioskll: 4. 3) w sprawie wprowadzenia zmian wynikajqcych ze zwiekszenia
zakresu zadan realizowanych przez poszczegolne placowki oswiatowe i planowanych do
realizacii w Zespole Obslugi Flacowek Oswiatowych (aby zbilansowac te zwiekszenia
ograniczono wydatki na te zadania. ktorych realizacja jest motliwa w mniejszym zakresie w
nowym roku szkolnym 2014/2015. rozpoczynajqcym sie od 1 wrzesnia 2014 roku).

Zmniejszenie zakresu zadan:
b) zmniejszenie wydatkow w szkolach w { 4260 - zakup energii. uwzgledniajqce zutycie

gazu na poziomie z roku 2013 powiekszonego 0 srednie zutycie za jeden zimowy
miesiqc. Flany finansowe muszq uwzgledniac wysokosc oplat za 13 miesiecy:

za przyjeciern wniosku - 16
przeciw - 1
wstrzyrnujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety,

Glosowanie wnioskll: 4. 3) w sprawie wprowadzenia zmian wynikajqcych ze zwiekszenia
zakresu zadan realizowanych przez poszczegolne placowki oswiatowe i planowanych do
realizacji w Zespole Obslugi Flacowek Oswiatowych (aby zbilansowac te zwiekszenia
ograniczono wydatki na te zadania. ktorych realizacja jest motliwa w mniejszym zakresie w
nowym roku szkolnym 2014/2015. rozpoczynajqcym sie od 1 wrze.snia 2014 roku).

Zmniejszenie zakresu zadan :
c) rezygnacja ·z prowadzenia gabinetu stomatologicznego w SF nr 3. Frzejscie na

emeryture stomatologa (rozdzial80195. {4170 - wynagrodzenia bezosobowe - kwota
13.200 zl).

za przyjeciern wniosku - 8
przeciw - 6
wstrzyrnujacych sie - 6
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glos zabrali radni: Pawel Pniewski, Pawel Adamczyk, Jacek Orych oraz Burmistrz Janusz
Werczynski.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze zakonczony zostal punkt pt. glosowanie proponowanych
poprawek burmistrza i zarzadzil glosowanie wniosk6w zawartych w opinii zbiorczej
nieuwzglednionych przez Burmistrza oraz pozostalych zgloszonych wniosk6w.

Wnioski Komisji Budzetowo - Gospodarczej

Radny Pawel Adamczyk zlozyl wniosek, aby glosowania odbyly sie nad poszczeg6lnymi
zmianami do budzetu, tj. konkretnymi rozdzialami, dzialarni i paragrafami.

Olos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Michal Jaroch, Marcin Piotrowski oraz Burmistrz
Janusz Werczynski.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosku radnego Pawla
Adamczyka.

Glosowanie wniosku
za przyjeciern wniosku - 12
przeciw - 3
wstrzymujacych sie - 3
Obecnych bylo 18. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 1. w sprawie wprowadzenie do projektu uchwaly budtetowej zadania
inwestycyjnego: budowa boiska wraz z oswietleniem na terenie kompleksu sportowego MrS
Marcovia w kwocie 217 000 zlotych i zakwatifikowania tej kwoty do dzialu 926 rozdzial
92695 § 6050.
za przyjeciern wniosku - 10
przeciw-7
wstrzymujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 1. w sprawie wprowadzenie do projektu uchwaly budtetowej zadania
inwestycyjnego: modernizacja skrzvtowania uticy Bandurskiego z uticq Ok6lnq polegajqca na
wybudowaniu przeiScia dla pieszych oraz sygnatizacji swietlnej w kwocie 25 000 zlotych i
zakwatifikowania lej kwoty do dzialu 600. rozdzial60016. § 6050.
za przyjeciern wniosku - 13
przeciw- 3
wstrzymujacych sie - 4
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 1. w sprawie zmniejszenie planu: dzial 600. rozdzial 60004. § 2310
o kwote 100 000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sporlowego MrS Marcovia oraz modernizacje sh'zytowania uticy Bandurskiego z
uticq Ok6lnq.
za przyjeciern wniosku - 13
przeciw - 3
wstrzymujacych sie - 4
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 1. w sprawie zmniejszenia planu: dzial 750. rozdzial 75022. § 4300
o kwote 8 000 zl z przeznaczeniem na budow~ boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MrS Marcovia oraz n1Odernizacj~ sh'zytowania uticy Bandurskiego z
uticq Ok6lnq.
za przyjeciern wniosku - 15
przeciw - 3
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wstrzymujacych sie - 2
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 750, rozdzial 75023. § 4430
o kwotel3 000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzytowania uticy Bandurskiego z
uticq Ok6lnq.
za przyjeciern wniosku - 11
przeciw-7
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 710. rozdzial 71013, § 4170
o kwote 3 000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzytowania uticy Bandurskiego z
uticq Ok6lnq.
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw - 11
wstrzymujacych sie - 0
Obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowallie wllioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 750. rozdzial 75023, § 4170
kwote 30000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzytowania uticy Bandurskiego z
uticq Ok6lnq.
za przyjeciern wniosku - 10
przeciw- 9
wstrzyrnujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wllioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 750. rozdzial 75095, § 4300 0

kwote 20 000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzytowania uticy Bandurskiego z
uticq Ok6lnq.
za przyjeciem wniosku - 7
przeciw-l0
wstrzymujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.
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Glosowallie wilioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 754. rozdzial 75412. § 2820 0
kwote 20 000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzyzowania ulicy Bandurskiego z
ulicq Ok6lnq.
za przyjeciern wniosku - 5
przeciw- 11
wstrzyrnujacych sie - 4
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowallie wilioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 754, rozdzial 75495. § 42100
kwote 10 000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzyzowania ulicv Bandurskiego z
ulicq Ok6lnq.
za przyjeciern wniosku - 8
przeciw - 12
wstrzymujacych sie - 0
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowallie wilioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 754. rozdzial 75495. § 4300 0
kwote 5 000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie kompleksu
sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzyzowania ulicy Bandurskiego z ulicq
Ok6lnq.
za przyjeciem wniosku - 7
przeciw- 11
wstrzymujacych sie - 2
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowallie wilioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planll: dzial 900. rozdzial 90003. § 4300 0
kwote 40 000 zl z przeznaczeniem na blldowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzyzowania ulicy Bandurskiego z
ulicq Ok6lnq.
za przyjeciern wniosku - 10
przeciw - 10
wstrzyrnujacych sie - 0
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.
Glosowallie wilioskll: 1.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 900. rozdzial 90095. § 4300 0
kwote 20 000 zl z przeznaczeniem na budowe boiska wraz z oswietleniem na terenie
kompleksu sportowego MTS Marcovia oraz modernizacje skrzyzowania ulicy Bandurskiego z
ulicq Ok6lnq.
za przyjeciem wniosku - 10
przeciw- 9
wstrzymujacych sie - 1
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Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wniosku: 2.w sprawie zwi?kszenia doOnansowania Policji 0 lewot? 35 000
zlOlych i zalewaliOkowaniu te; lewOly do dzialu 754, rozdzial 75405. § 3000
za przyjeciern wniosku - 12
przeciw -7
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety,

Glosowanie wniosku: 2. w sprawie zwi?kszenia srodk6w na zakup zieleni w postaci gazon6w
o lewot? 40 000 zlolych i zalewaliOkowania te; lewoly w dziale 900. rozdzial90004. €4210,
za przyjeciern wniosku - 7
przeciw - 10
wstrzyrnujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glos zabrali radni : Jacek Orych, Radoslaw Dec , Dariusz Pietrucha.

Glosowanie wnioskll: 2.w sprawie zwiekszenia srodk6w na rozbudow? monitoringu w
miescie oraz zakup kamer w lewocie 250000 zlolych, uwzgl?dnia;qc ob;?ciem monitoringu
skrzytowan ulic: Poznanskie; i Katowickie;. Graniczne; i Pilsudskiego. ulicy G16wne; oraz
innych mie;sc u;?lych w planie inweslyc}!fnym i zalewaliOkowania te; lewOly do dzialu 900,
rozdzial90095, €6050.
za przyjeciern wniosku - 13
przeciw-4
wstrzyrnujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Ponowne glosowanie wnioskll: 2.w sprawie zwi?kszenia srodk6w na rozbudow? monitoringu
w miescie oraz zakup kamer w lewocie 250000 zlolych, uwzgl?dnia;qc ob;?ciem monitoringu
skrzytowan ulic: Poznanskie; i Katowickie;. Graniczne; i Pilsudskiego. ulicy G16wne; oraz
innych mie;sc u;?lych w planie inweSlycy;nym i zalewaliOkowania te; lewoly do dzialu 900.
rozdzial90095. €6050.

za przyjeciern wniosku - 12
przeciw-4
wstrzymujacych sie - 4
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.
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Glosowanie wnioskll: 2. w sprawie zmniejszenia planu: dzial 852, rozdzial85295, § 4300 0

Iewot? 35 000 zl z przeznaczeniem na: zwi?kszenie dofinansowania Policji, na zakup zieleni w
postaci gazon6w oraz zwi?kszenie srodk6w na rozbudow? monitoringu w mie.scie oraz zakup
kamer.
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw - 8
wstrzymujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wnioskll: 2.w sprawie zmniejszenia planu: : dzial 750, rozdzial 75023, § 4270 0

Iewot? 40 000 zl z przeznaczeniem na: zwi?kszenie dofinansowania Polich na zakup zieleni w
postaci gazon6w oraz zwi?kszenie srodk6w na rozbudow? monitoringu w mie.scie oraz zakup
kamer.
za przyjeciem wniosku - 10
przeciw - 10
wstrzyrnujacych sie - 0
Obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledern w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Ponowne glosowanie wnioskll: 2. w sprawie zmniejszenia planu:: dzial 750, rozdzial 75023. §
4270 0 Iewot? 40 000 zl z przeznaczeniem na: zwi?kszenie dofinansowania Policji, na zakup
zieleni w postaci gazon6w oraz :nviekszenie srodk6w na rozbudow? monitoringu w miescie
oraz zakup kamer.
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw - 10
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowanie wnioskll: 2.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 801, rozdzial80110, § 6010 0

kv.Jot? 250 000 zl z przeznaczeniem na: zwi?kszenie dofinansowania Policji, na zakup zieleni
w postaci gazon6w oraz zwi?kszenie srodk6w na rozbudow? monitoringu w mie.scie oraz
zakup kamer.
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw - 12
wstrzyrnujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowanie wnioskll: 4. w sprawie przeznaczenia Iewoty 40 000 zl na wykonanie projektu

drogi wraz z odwodnieniem ulicy Glowackiego i zalewalifikowania tej Iewoty do dzialu 600,
rozdzial60016, § 6050

za przyjeciem wniosku - 2
przeciw - 9
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wstrzymujacych sie - 6
Obecnych bylo 17. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

POllowlle fdosowallie wllioskll: 4.w sprawie przeznaczenia kwoty 40 000 zlotych na
wvkonanie projektu drogi wraz z odwodnieniem ulicy Glowackiego i zakwalifikowania tej
kwoty do dzialu 600, rozdzial60016. § 6050
za przyjeciem wniosku - 3
przeciw- 9
wstrzyrnujacych sie - 7
Obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glos zabrali radni: Marcin Piotrowski, Dariusz Pietrucha.

Glosowallie wllioskll: 5.w sprawie zwiekszenia srodk6w 0 kwote 80 000 zlotych w dziale 926,
rozdzial 92604 § 2830
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw - 8
wstrzymujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wnioskll: 5.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 900, rozdzial 90015, § 4260 0

kwote 50000 zl z przeznaczeniem na zwiekszenie srodk6w 0 kwote 80000 zlotych w dziale
926. rozdzial 92604 § 2830
za przyjeciem wniosku -11
przeciw - 5
wstrzymujacych sie - 3
Obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowallie wnioskll: 5.w sprawie zmniejszenia planu: dzial 900, rozdzial 90015, § 6050 0

kwot? 30 000 zl z przeznaczeniem na zwi?kszenie srodk6w 0 kwot? 80 000 zlotych w dziale
926. rozdzial 92604 § 2830
za przyjeciem wniosku-8
przeciw-l0
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.
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Glosowanie wnioskll: 6. w sprawie przeznaczenia kwoty 20 000 na budowe parkingu przy
ulicy Kosciuszki i zakwalifikowania lego wydalku do dzialu 600. rozdzial 60016. § 6050;
irodlo finansowania: dzial 900. rozdzial90015, § 4300 - kwola 20 000 zl.
za przyjeciem wniosku - 3
przeciw - 9
wstrzyrnujacych sie - 6
Obecnych bylo 18. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowanie wnioskll: 9. w sprawie przeznaczenia kwoty 7 000 zlotych na proiekl budowy
oswiellenia ulicy Pomorskiei i zakwalifikowania lei kwoty do dzialu 900. rozdzial 90015. §
6050
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw- 6
wstrzymujacych sie - 3
Obecnych bylo 18. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wnioskll: 9. w sprawie dodalkowego przeznaczenia kwoty 20 000 zlotych na
budowe boiska wraz z oswielleniem na lerenie kompleksu sporlowego MTS Marcovia i
zakwalifikowania lei kwoty do dzialu 926 rozdzial 92695 § 6050,
za przyjeciem wniosku - 10
przeciw - 8
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Wnioski Radnych

Glos zabrali radni: Pawel Pniewski, Marcin Piotrowski, Dariusz Pietrucha oraz Burmistrz
Janusz Werczynski,

Radny Pawel Pniewski podtrzyrnal sw6j wniosek i wniosl 0 jego glosowanie.

Glosowanie wnioskll radnego Pawla Pniewskiego: w sprmvie zmnieiszenia 0 25.00 zl
wydalkow w dziale 900. rozdzial90015. § 4300
za przyjeciern wniosku - 10
przeciw - 6
wstrzymujacych sie - 2
Obecnych bylo 18. radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie wnioskll radnvclz: M. Piotrowski, G. MiecllOwicz, G. Clzwiloc - Filoc:
w sprawie zwiekszenia 0 kwole 50 000 zl: dzial 700, rozdzial 70095 § 4530 (podalek VAT)
za przyjeciern wniosku - 5
przeciw - 10
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wstrzymujacych sie - 5
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowanie wnioskll radnvcll: M. Piotrowski, G. MiecllOwicz, G. ClzwUoc - FUoc.· w
sprawie zmniejszenia obslugi zadluienia 0 kwote 80 000 zl: dzial757, rozdzial 75702, § 8110
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw-7
wstrzymujacych sie - 4
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety,

Glosowanie wnioskll radnyclz: M. Piotrowski, G. MiecllOwicz, G. ClzwUoc - FUoc: w
sprawie zwiekszenia kosztow funkcjonowania ZUK 0 kwote 141 500 zl: dzial 900 . rozdzial
90017, § 4010, § 4]]0, § 4120
za przyjeciem wniosku - 3
przeciw - II
wstrzymujacych sie - 6
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Glosowanie wllioskll radnvcll: M. Piotrowski, G. MiecllOwicz, G. ClzwUoc - FUoc: w
sprawie zwiekszenia zakupu materialow i wyposaienia ena remont remizy OSP)o kwote
20000 zl: dzial900. rozdzial90095, § 4210
za przyjeciern wniosku - 10
przeciw- .7
wstrzymujacych sie - 2
Obecnych bylo 19. radnych.

W zwiazku z bledern w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski
zarzadzil ponowne glosowanie wniosku.

Ponowne glosowanie wnioskll radnvcll.· M. Piotrowski, G. MiecllOwicz, G. ClzwUoc - Filoc:
w sprawie zwiekszenia zakupu materialow i wyposaienia ena remont remizy OSP) 0 kwote
20000 zl: dzial900. rozdzial90095, § 4210
za przyjeciem wniosku - 10
przeciw-7
wstrzymujacych sie - 3
Obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski wycofal sw6j wniosek w sprawie przeznaczenia

kwoty 200.000,- zl na budowe wyniesionych skrzyzowan oraz zlecenia wykonania koncepcji

wewnetrznej komunikacji w miescie i zakwalifikowania tego wydatku do dzialu 600, rozdzial

60016, § 6050; zrodlo finansowania: dzial Sul , rozdzial80110, § 6010 - kwota 200.000,- zl,
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Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze zgodnie z art. 240 ust. 2 0 finansach
publicznych, bez zgody zarzadu jednostki samorzadu terytorialnego, organ stanowiacy
jednostki samorzadu terytorialnego nie moze wprowadzic w projekcie uchwaly budzetowej
jednostki samorzadu terytorialnego zmian powodujacych zmniejszenie dochod6w lub
zwiekszenie wydatk6w i jednoczesnie zwiekszenie deficytu budzetu jednostki samorzadu
terytorialnego. W zwiazku z powyzszym Burmistrz oswiadczyl, ze takiej zgody nie wyraza.

Radny Tadeusz Sklodowski zapytal, skad widomo, ze zwiekszyl sie deficyt?; zdaniem
radnego nie rna takiego zagrozenia,

Burmistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze teraz trudno stwierdzic, jaki jest efekt
wszystkich glosowan, kt6re byly wewnetrznie niesp6jne i nielogiczne; jesli deficyt nie
zwiekszyl sie oswiadczenie jest bezprzedmiotowe.

Radny Grzegorz Chwiloc - Filoc zapytal, nad czym radni beda teraz glosowac, jaka jest
kwota dochod6w i wydatk6w?

Burmistrz odpowiedzial, ze w tej chwili nikt nie wiejakie sa dochody, ajakie wydatki.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zaproponowal przerwe w obradach do jutra do
godziny 1600 i do tego czasu Burmistrz przygotuje pelna informacje w tej sprawie.

Burmistrz Janusz Werczynski oswiadczyl, ze takich ustalen nie dokona, poniewaz
niezrozumiale sa skutki niekt6rych glosowan, gdyz radni glosowali opisy do wniosk6w, a nie
wnioski; przerwa w obradach niewiele zmieni.

Radny Tadeusz Sklodowski stwierdzil, ze nalezy glosowac budzet z poprawkami.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zapytal, czy Urzad funkcjonuje na podstawie
prowizorium budzetowego?

Burmistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze do chwili uchwalenia budzetu poslugujerny
sie projektem budzetu, natomiast jezeli nie doszloby do uchwalenia budzetu (do konca
stycznia) w6wczas budzet zostanie ustalony przez Regionalna Izbe Obrachunkowa w terminie
do konca lutego - do tego czasu podstawa gospodarki finansowej gminy jest projekt budzetu.

Radny Jacek Orych zauwazyl, ze skoro Burmistrz nie jest w stanie podac ostatecznie
przyjetych kwot, to jak bedzie wygladala ta uchwala - zakladajac, ze zostanie przyjeta i jak
zostanie przeslana do Regionalnej Izby Obrachunkowej?

Burmistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze to jest powazny problem; najwieksza tragedia
w tym wszystkim byl wniosek 0 dzielenie wniosk6w, kt6ry sprowadzal sie do glosowania
opis6w nie wniosk6w.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze jesli na tej sesji uchwala budzetowa
zostanie podjeta, to jest 7 dni na podpisanie i przeslanie jej do RIO.

Nastepnie Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 - 2034 (Druk ill 459)
wraz z poprawkami.
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 8
przeciw - 9
wstrzymujacych sie - 3
w trakcie glosowania obecnych bylo 20.radnych.

Uchwala w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 - 2034 me zostala
podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie uchwaly budzetowej Miasta Marki na 2014 rok wraz z poprawkami (Druk nr 459)
wraz z poprawkami.

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 6
przeciw - 10
wstrzyrnujacych sie - 3
w trakcie glosowania obecnych bylo 20.radnych.

Uchwala w sprawie uchwaly budzetowej Miasta Marki na 2014 rok nie zostala podjeta,

Pkt 7. Sprawv roine.

Radny Grzegorz Chwiloc - Filoc, powiedzial, ze po raz pierwszy bral udzial w tej
procedurze; procedowanie wedlug uchwaly podjetej przez te Rade, budzi jego kontrowersje,
chociazby dlatego, ze zgodnie z ta uchwala radni powinni dostac materialy informacyjne
zawierajace przewidywane wykonanie budzetu do konca roku - do chwili obecnej tego
wykonania radni nie otrzymali, 0 czym m6wi § 3 ust 2 pkt 1 uchwaly z 2011 roku:
" ..tabelaryczne wykonie planu i wykonanie dochod6w i wydatk6w wedlug stanu na koniec
trzeciego kwartalu roku budzetowego wraz z przewidywanym wykonaniem do konca
roku .." ; radny dodal, ze najwiekszyrn dramatem dla niego jest to, ze wczoraj zostaly
rozeslane odpowiedzi na wnioski Komisji Budzetowo - Gospodarczej i radny tego nie dostal,
a nawet jesliby je otrzymal, to jaka mialby szanse, zeby sie wnikliwie z nimi zapoznac; radny
wskazal, ze ta uchwala wymaga zmiany.

Burmistrz Janusz Werczynski podkreslil, ze do 15 listopada wszystkie informacje zostaly
przedstawione Radzie Miasta - str. 82 czesci opisowej projektu budzetu;
Burmistrz powiedzial, ze wydarzyla sie rzecz bardzo wstydliwa; w trakcie prac nad uchwala
zostala narzucona pewna praktyka, kt6ra od poczatku mogla doprowadzic tylko do jednego
efektu: nielogicznego, niesp6jnego budzetu, 0 czym od pewnego momentu radni wiedzieli, a
jednak kontynuowali te praktyke; Burmistrz dodal, ze po drodze gubi sie przekonanie, kt6re
powinno wszystkim towarzyszyc, ze mamy legitymacje mieszkancow naszego miasta do
tego, aby ich interes6w bronic;
co do materialow, to nie jest pierwszy budzet, kt6ry jest uchwalany; przez wiele lat praktyka
byla taka sama i nie budzila wielkich kontrowersji; te procedure mozna poprawic, jednak
najlepsza procedura nie zalatwi sprawy, kiedy jest wzajemna niechec, nieufnosc, ochota
zrobienia sobie krzywdy nawzajem, a ma wrazenie, ze od pewnego czasu takie dazenie na tej
sali jest;
Burmistrz podkreslil, ze opr6cz drobnych uchybien, materialy kt6re otrzymali radni byly
zgodne z obowiazujacyrn prawem i zgodne z uchwala Rady Miasta; zapewnil, ze przez caly
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czas pracy nad budzetem, i Burmistrz i pracownicy Urzedu Miasta wykazywali
konstruktywna postawe, gotowosc do pracy, do niesienia pomocy i przedstawiania radnym
wszelkich informacji; natomiast pismo zostalo przygotowane wczoraj poniewaz wnioski
Komisji Budzetowo - Gospodarczej wplynely niedawno; dodal rowniez, ze kazdy radny mial
prawo skladania propozycji poprawek do budzetu w trakcie prac w poszczeg6lnych
Komisjach, potem w Komisji Budzetowo - Gospodarczej i dotychczas tak bylo , ze na tym
etapie radni skladali poprawki i dzieki temu nie bylo (poza ubiegloroczna pierwsza odslona,
kiedy RIO poprawialo budzet) nigdy takiej sytuacji, aby budzet nie byl uchwalony, alba zeby
byla stwierdzonajego niewaznosc i z tej przyczyny jest mu niezmiemie przykro.

Radny Tadeusz Sklodowski powiedzial, ze 11 raz uczestniczy w uchwalaniu budzetu i wie
jakie mozliwosci i wiedze rna radny; uchwala budzetowa od poczatku miala ogromne wady i
jest propozycja Burmistrza; ok. 6 lat temu zostala przyjeta uchwala 0 uchwalaniu budzetu i
ze rna wady to juz w ubieglyrn roku sie przekonalismy; dodal, ze nie wini radnych za
zaistniala na sesji sytuacje; natomiast propozycje Burmistrza zmian budzetu byly
przygotowane slabo i troszeczke bledow znalazlo sie po stronie radnych; radny ze smutkiem
stwierdzil, ze nie udalo sie budzetu przyjac i ze nie zawsze interes miasta jest glownyrn
interesem we wsp6lnym dzialaniu.

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze projekt uchwaly budzetowej to plan, kt6rego
prawidlowosc i jakosc jestoceniana przez profesjonalny organ, kt6rym jest Regionalna Izba
Obrachunkowa; RIO zwr6cila uwage jedynie na kosmetyczne bledy; natomiast procedura
uchwalania budzetu zastala przyjeta przez Rade tej kadencji; Burmistrz podkreslil, ze
dzisiejsze nieszczescie zaczelo sie od momentu dzielenia wniosk6w, bo przyjeto fatalna
rnetode glosowania wniosk6w i efektjest zawstydzajacy.

Radny Jacek Orych zaprotestowal przeciwko sloworn, jakoby to byla wina radnych; radny
podkreslil, ze nie wyobraza sobie, w jaki spos6b Rada rna sie okreslic co popiera; wedlug
radnego rozdzielenie wniosk6w strategicznych, jesli chodzi np. 0 edukacje bylo jak
najbardziej logiczne, bo glosujac ten wniosek w calosci, to Rada alba by nie zgodzila sie na
dodatkowe zajecia, alba zabralaby oddzialy w szkolach, co prowadzi do tego , ze to Rada
bylaby ta zla nie Burmistrz; dodal rowniez, ze to on zlozyl wniosek, ale Rada go
przeglosowala i przyjela.

Glos zabrali rowniez radni: Michal Jaroch, Marek Szczepanowski, Marcin Piotrowski, Pawel
Pniewski.

Na tym Przewodniczacy Rady zamknal dyskusje w tym punkcie.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil nastepujace pisma:
1) wniosek pana B. Dabkowskiego dotyczacy parku miejskiego; Przewodniczacy

skierowal pismo do Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu; kopia pisma stanowi
zalacznik nr 9 do protokolu;

2) panstwa D. i M. Burzynskich w sprawie zabezpieczenia w uchwale budzetowej na
rok 2014 srodkow na wykup gruntu pod ulice Kryrnska; kopia pisma stanowi
zalacznik nr 10 do protokolu;

3) pani K. Kurowskiej i pana M. Zasepa dotyczace opinii w sprawie zmiany stanu
wody na gruncie, skladowania odpad6w na terenie dzialek polozonych na obszarze
Warszawskiego Obszaru Krajobrazu Chronionego; kopia pisma stanowi zalacznik
nr 11 do protokolu;
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4) Grupy Sasiedzkiej Pustelnik w sprawie poprawy stanu ulicy Lakowek; kopia pisma
stanowi zalacznik nr 12 do protokolu;

5) Grupy Sasiedzkiej Pustelnik w sprawie poprawy stanu ulicy Podg6rskie (polozenie
asfaltu); kopia pisma stanowi zalacznik nr 13 do protokolu;

6) informacja radnego Pawla Pniewskiego, ze Klub Radnych Platforma Obywatelska
RP w Radzie Miasta Marki ulegl samorozwiazaniu w dniu 30 pazdziernika 2013
roku; kopia pisma stanowi zalacznik nr 14 do protokolu;

7) Grupy Sasiedzkiej Pustelnik w sprawie sposobu organizacji konsultacji spolecznych
pilotazowego programu "Budzet partycypacyjny 2014"; kopia pisma stanowi
zalacznik nr 15 do protokolu;

8) pani H. Komorowskiej - odpowiedz na pismo BRM.1510.5.3013; kopia pisma
stanowi zalacznik nr 16 do protokolu;

9) panstwa: B. Piaseckiej, T. Nowickiego, P. Owerskiego, A. Kalickiej Owerskiej w
sprawie wykupu dzialki pod droge gminna, dawna ul. Okrzei; kopie pism stanowia
zalacznik nr 17 do protokolu;

10) mieszkancow ul. Zerornskiego w sprawie wybudowania chodnika oraz prog6w
zwalniajacych; kopia pisma stanowi zalacznik nr 18 do protokolu;

11) Burmistrza Miasta Marki w sprawie wskazania kandydat6w sposrod skladu Rady
Miasta do pracy w Komisj i Mieszkaniowej; kopia pisma stanowi zalacznik nr 19 do
protokolu;

12) Ochotniczej Strazy Pozarnej w Markach w sprawie dotacj i na 2014 rok w wysokosci
130.00 ,- zl na dzialalnosc statutowa; kopia pisma stanowi zalacznik nr 20 do
protokolu;

13) Mieszkancow "Osiedla Kwitnace" i Lisi Jar" w sprawie planowanej budowy placu
zabaw przy tych osiedlach; kopia pisma stanowi zalacznik nr 21 do protokolu;

14) Wniosek 0 Udostepnienie Informacji Publicznej Grupy Sasiedzkiej Pustelnik; kopia
pisma stanowi zalacznik nr 22 do protokolu.

Wiecej spraw nie zgloszono.

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 23 do protokolu,

Pkt 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 2230 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal L sesje Rady Miasta
Marki.

protokolowala

Gl6~~8ta

mgr~~ Mincberg
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